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Trafikkplan Sunnhordland – møte med kommunane i regionen

Sk yss v/ Oddmund Sylta innleia møtet ved å gjere greie for at bakgrunnen for møtet i tillegg
til å gje ein kort orientering om kollektivstrategien og kva overordna føringar som følgjer av
denne og som då også har lagt til grunn for ar beidet med trafikkplanen . Trafikkplanen vart
lagt fram til politisk handsaming i utval for miljø og samferdsel 11. november. Utvalet vedtok
å utsetje saka slik at Skyss kunne ta ein ny runde med kommunane i regionen for å drøfta
innspela til trafikkplanen. Kommunane var i invitasjonen til møtet bedne om å førebu ein
presentasjon av sine innspel til trafikkplanen. Skriftlege innspel frå kommunane ville bli lagt
ved referatet frå møtet.

Skyss v/Målfrid Vik Sønstabø gjorde greie for rammer og arbeidet med Traf ikkplan
Sunnhordland. Trafikkplanen omhandlar overordna planlegging og utvikling av busstilbodet i
kommunane Bømlo, Fitjar, Stord og Sveio , men skal også ivareta behov knytt til
samanhengande reiser i Sunnhordlandsregionen . Trafikkplanen vil gi føringar fo r
detaljplanlegging til nytt konkurransegrunnlag og for årlege tilpassingar og justeringar av
tilbodet.

Innspel til trafikkplanen frå dei ulike kommunane :

Fitjar kommune viste i møtet til innspel gitt tidlegare og at referat frå desse dialogmøta var
dekkan d e for dei innspela kommunen har til trafikkplanen.

Sveio kommune hadde førebudd ein presentasjon med innspel til trafikkplanen som vart vist i
møtet. Sveio kommune peika på viktigheten av at skuleskyssen fungerte tilfredstillande samt
at ein måtte tenkje knutepu n kt i vidareutvikling av busstilbodet i kommunen. Presentasjonen
er lagt ved referatet.

Bømlo kommune gav tilbakemelding på at trafikkplanen som er utarbeida var god, og
presiserte sine tidlegare innspel som følgjer:

Side 1



• Viktig med gode interne korrespo ndansar Svortland/Stokkabekken
• Knutepunkt som er viktige: Svortland/Stokkabekken (buss - buss), Rubbe s tadneset

(buss - båt), Gassasundet (buss - buss), Føyno (buss - buss), Lervik (buss – båt til indre
Sunnhordland)

• Dagleg tur/retur Langevå g – Bergen over Rubbestadneset
• Korrespondanse med Kystbussen i begge retningar på Føyno
• Når nytt vegsystem er på plass – ønskje om ny gjennomgang av busstilbodet med

tanke på å utnytte det nye vegsystemet samt vurdere hovudtrasear Rubbestadneset -
Svortland - M osterhamn - Langevåg

• Tilpasse bussrutene til skulen(kommunen) sitt behov for skulebussruter
• Skyss må bidra til å få felles skuledagar mellom grunnskulen og dei vidaregåande

skulane
• Ønskje om at meir rasjonell drift gir nye tilbod – ikkje reduksjonar

Stord ko mmune tok opp at innspel som er gitt i tidlegare dialogmøter som blant anna:

• Ønskjer å prioritere høg frekvens i rush.
• Med sjukehuset og høgskulen plassert på Rommetveit er de t viktig at linjene som

betener desse fungerer
• Snøggbåt - tilbodet i Sunnhordland sbassenget er svært viktig for regionen generelt og

spesielt for trafikk til/frå Flesland

I tillegg har Stord sendt brev med skriftlege innspel, vedlagt i referatet.

Etne kommune la fram eit notat med sine innspel til trafikkplanen. Korrespondansar buss -
bå t samt buss til andre tilbod som ekspressbussar og Kolumbus sitt tilbod vart framheva.
Notatet er lagt ved referatet.

Tysnes kommune gav tilbakemelding på at den viktigaste koplinga til bussrutene i
kommunane som trafikkplanen omhandlar er gjennomgangsrut a ein har i dag frå Tysnes til
Stord. Tysnes ønskjer at denne gjennomgangsruta blir oppretthalde med direktebuss også frå
hausten 2016. Elles vart korrespondanse buss - båt og buss - ferje trekt fram som viktig å få til
gode løysingar på. Tysnes kommune samla sine innspel i ein presentasjon etter møtet og som
er også lagt ved referatet.

Vedlegg:

Sveio kommune – presentasjon av innspel

Etne kommune – notat med innspel

Tysnes kommune – presentasjon med innspel

Stord kommune – brev med innspel
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P RESENTASJON TIL SKYSS
Møte 26.11.15
Tysnes Kommune



TYSNES



F ERJEMATERIELL Timesavgang Halhjem - Våge

Økt driftsikkerhet Hodnanes – Jektevik –
Huglo. Folgefonn er ofte ute av drift



GJENNOMGANGSRUTA TIL STORD

Me vil behalda gjennomgangsruta til Stord, og det med
direktebuss. Ruta blir brukt av pensjonistar, studentar og
flyktningar som går på skule. Dette er veldig viktig for
oss.



TYSNESHALLEN

Har ynskje om rute frå idrettshallen



Tingingsruter
- Bruk av drosje
- Kilometergrunnlag reknast av forventa bruk

Korrespondansar
- Merkast i ruteheftet
- Må faktisk korrespondera

Skuleskyss
- Skulekort kan brukast to gonger i døgnet,
uavhengig av når
- Skuleruter skal ikkje reknast inn i
kilometergrunnlaget
- Skuleskyss og betaling heng dårlig saman

Trafikkområde
- Tysnes skal enten ligge trafikkområde
Sunnhordland eller mot Os - Fana - Ytrebygda.



Skyss, Hordaland fylkeskommune
Postboks 7900

5020 Bergen
Vår dato: 26.11.2015
Vår ref: 2014/428 - 23419/2015 / 025
Dykkar ref:

Trafikkplan Sunnhordland - innspel frå Stord kommune

Stord kommune har vore invitert til tre dialogmøter der innspel til trafikkplan Sunnhordaland har
vore tema og opplever at planen i stor grad varetar dei innspela kommunen har gitt .

I det vidare arbeidet med å detaljera rutetilbodet vil me likevel understreka at me ser det som
viktig med effektive stamlinjer p å Stord. Det er og viktig for oss med god regularitet mellom dei
største bu - områda, og ruter som fangar opp mest mulig av dagens bustadfelt. Meir effektive
rutetrasear og fleksible overgangar på sentrale omstigingstopp ser me og som viktig for at
innbyggja rane og pendlarar i større grad skal nytta seg av offentlege transportmiddel.

Kommunen har tidlegare henta inn uttalar frå innbyggjarar, lag og organisasjonar på rutetilbodet i
kommunen. Desse er vidareformidla til Skyss. Kort o ppsummert går innspela på følgjande:

• Styrking/ regularitet på stamrutene
• Fleire ruter på kveld og i helg
• U ngdom ynskjer betre m oglegheit for å bruke kollektiv til / frå trening og kino
• God kommunikasjon til/frå regionsenter gjennom veka dag/kveld/helg
• Betre korr espondanse mellom bussar, og mellom ferje og buss
• Betre betalingsordningar
• Rute 700 mellom Haugesund og Rommetveit er eit bra tilbod for studentar og bør satsast

på då gjennom høgare frekvens og betre korrespondanse med andre ruter

Det er også viktig for kommunen at store arbeidsplassar og institusjonar som t.d. Høgskulen Stord
Haugesund vert prioritert ved start/ slutt av arbeidstid til studentar og tilsette . Kommune ynskjer
vidare å ha tett dialog med Skyss på skuleruter . K ommunen har ikkje planar om å endra
skulestruktur en .

Me legg til grunn at kommunen vert trekt inn i det vidare arbeidet med rutetilbodet.

Med helsing

Mariann Jacobsen Hilt
kommunalsjef

Brevet e r godkjent elektronisk og har di for inga underskrift

Rådmannen
Postboks 304
5402 Stord

Rådhuset
post@stord.kommune.no
Org.nr 939 866 914

Telefon
53 49 66 89

Telefaks
53 49 66 01


	Presentasjon Tysnes møte 26.11.2015.pdf
	Presentasjon til Skyss
	Tysnes
	Ferjemateriell
	Gjennomgangsruta til Stord
	Tysneshallen
	Lysbildenummer 6

	Innspel frå Stord kommune.pdf
	Trafikkplan Sunnhordland - innspel frå Stord kommune

	Trafikkplan Sunnhordland - referat frå møte 26.11.15.pdf
	Trafikkplan Sunnhordland – møte med kommunane i regionen


